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Hallituksen kokous 21/2023

Aika: 16.05.2023, klo 16.15

Paikka: Pohjoisesplanadi 33A 4. krs, 00100Helsinki

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.10.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Allan ja Anni.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Tuomas ilmoitti, että tänään on eväänä smoothieta, täytettyjä leipiä ja limsaa.

Inkeri ilmoitti, että tänään on hallituksen kevään viimeinen kokous!

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Allan:AATU oli aurinkoinen tapahtuma, varsinkin paluumatka. Seuraava päivä ei ollut niin

kiva. Meni sen jälkeenmökille, jossa taas oli kivaa ja rauhallista (paitsi että oli paljon

koivuja ja allergia painoi päälle). Euroviisut ärsytti [vitun Jury-possu]. Jääkiekkopeliäkään



ei voitettu, mutta Rovanperä voitti sentään rallissa. Kivaa olla Netlightilla, kiitti Tuomasta

järjestelyistä. Kivaa.

Tuomas:Hyvää kuuluu, jättää suosiolla tilaa muiden kuulumisille.

Inka:Hyvää kuuluu, ainakin paremmin kuin viime viikolla. Sai kivan kandiaiheen

(tietoturvaa ja senmittaamista psykometrisesti). Puolimaratonmeni pieleen (aika vaan

1.55.00), mutta sentään parempi aika kuin Annin pikkuveljellä. Pikkuhiljaa palikat alkaa

loksahtelemaan kohdilleen.

Kerttu:AATU oli erittäin hyvä, tapasi vanhaa kaveria. Palauttavuudesta ei tiedä, mutta

viikonloppuna tajusi vapaavajeen olevan suuri, joten perui menot ja meni vanhempien

kanssamökille. Maanantaina oli kiire kokoukseen ja muuta sekamelskaa, jonka jälkeen

viikko on lähtenyt ihan hyvin käyntiin. Lähtee huomenna Karjaalle, josta pyöräilee takaisin.

Anni:AATU oli hyvä, mukavat synttärit, kivaa olla 21 (heh). Mukavat kelit, eilen oli paska

päivä, tänään on paska päivä. Kokous lämmittäämieltä.

Inkeri:Kuuluu hyvää, töissä saanut jopa oikeita hommia, niin tuntuu kivalta. Paljon koulu-

ja kiltahommia vielä tekemättä, keikkojakin jäljellä. Pari viikkoa vielä, niin sitten helpottaa.

Oli Smökissä katsomassa Euroviisuja, oli hauskaa kunnes Suomi hävisi. Katsoi myös

jääkiekkoa. Joi yhdenNegronin, mutta ei oikeastaan edes pidä niistä. Kiva olla täällä.

Markus:Kiva olla täällä, mukavaa kun kesä alkaa.

Markku: Teki eilen kouluhommia, eikä ole varma, onko koska viimeksi tehnyt noin paljon

asioita. Aloitti myös Full stackin ensimmäiset tehtävät, vaikka ne piti jo aloittaa vuoden

alussa. AATU oli lopulta hyvä ratkaisu, vaikka sai vain nyylämerkin. Ensi vuonna ei halua

juosta niin paljoa laivojen välillä. Ei ole valmis vujuilemaan lauantaina. Koivut on perseestä,

ja on kiroillut koivuille joka päivä.

Eetu:AATU oli kiva case, vuoden paras tapahtuma heti minuuttikaljan jälkeen.

Viikonloppuna oli auttamassa vanhempiaan aidanrakennuksessa, vihdoin sai tehdä oikeita

töitä (tosin vähän paloi). Tänään aikaisemmin oli tentti, meni ihan hyvin. Katsoi eilen

jääkiekkoa, harmittaa, että Suomi hävisi, vaikka pelasikin hyvin. Kiitos Tuomas ja Netlight

tästä tilaisuudesta kokoustaa täällä.

Martsu: Jännittää kuulumisten kertominen ja pelottaa, että unohtaa jotain. Kaikki

YTHS-maksut on käytetty hyväksi, voitte nyt kysyämitä vaan yhtä kertaa vaille

täydelliseltä ihmiseltä (kerrat liittyvät terapiaan). Kevät mennyt tosi hyvin, fopas-jututkin

alkavat asettumaan. Näki unta FTMK-ihmisistä ja siitä, että he olisivat tulleetMartsulle

yöllä. Olikin Joonatan, ja kuulemma yllättyi kun ovella ei ollutkaan FTMK-tyyppejä.

Innostui siitä, että kohta pääsee tekemään omia leimoja. Ei välttämättä aio tehdä niitä

vakituisesti, mutta kuulemma ainakin pitää kokeilla. Opintopistesaldot jäi heikoksi

keväältä, syksyllä sitten uusi yritys. Pitänee aktiivisemmin doupata aivoja tehokkuuden

saavuttamiseksi. Viikonlopuksi piti lähteämummolle, mutta luuli tulevansa kipeäksi. Ei

tullutkaan, kutitti vaan kurkkua (tirsk). Katsoi Euroviisuja, nyt päällä itsetehty kesämekko.

Hallitus on ollut kuulemma todella kiva, harmi, ettei kuulumisia pääse kertomaan

viikottain. Odottaa sitä, kun pääsee partiohommastaan eroon ja arkistoi kaikki chatit.

Lähtee torstaina kylpylään äidin ja tuttavaperheen äidin ja lasten kanssa. Paikka Pärnussa,

lähtö 6.30. Ensimmäistä kertaamanikyyriin elämässään siellä. Fopastekstejä ei aio ihan

vielä tehdä.

Elias: Ei saanut kertauskutsua postissa. Sai ärhäkän korvatulehduksen ja nyt puolikuuro.
Odottaa innolla kesän rientojen alkuja, kunhan sinne asti vielä päästäisiin. Kouluhommat

eivät jättäneetkään rauhaan, lomaa ehkä elokuussa.



7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Marianna Malkamäki

Illalliskortti Athenen edustamiseen
Koneinsinöörikillan vuosijuhliin Cuba Night
108:ssa 25.3.2023 75,00 €

Hyväksytty

Roosa Ripatti

ESTIEM Fuksivaihto maaliskuussa.
Ranskalaisten hostaamiseen liittyviä kuluja.
Kuitteja ruoista yhteisiin tapahtumiin sekä
hostaamiseen. Lisäksi Aalto Cocktailin
workshopin lähettämät laskut.+ tiliote. 400,00 €

Hyväksytty

Gaia Businaro
International Wappu Eve Afterparty [we did
a barbecue and grilled some makkaras] 80,64 € Hyväksytty

Max Lehtinen

TePsy-tapaamisen murkinat ja kuplajuoma
Olkkarille keskiviikkona 10.5.2023 kello
17:00. Alustava budjetti räjähti täysin käsiin
röyhkeällä 1,10 euron eli 1,5 prosentin
ylityksellä. 76,10 €

Hyväksytty

Kerttu Peura
Opintokyselyn lahjakorttiarvonnan palkinnot,
2x 20e arvoisia Wolt-lahjakortteja 40,00 € Hyväksytty

Kerttu Peura
Vuosijuhlaedustuskorvaus AYY13-vujuille,
koko hinta 110e eli korvaus 75e. 75,00 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Ei uusia jäsenhakemuksia.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Käsiteltiin nimimerkillä “Ken” lähetetty palauteMiss Informaatio -palkinnon

jakamisesta. Hallitus lupasi pohtia asiaa.



8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia touhutonnihakemuksia.

8.4. Laskujen hyväksyminen kesän aikana
Myönnettiin Eetu Heiskaselle oikeusmaksaa touko-elokuun aikana tulevat

laskut ja kululaskut puheenjohtajan tai varapuheenjohtajan hyväksynnällä.

Pöydästä irtosi pala ajassa 16.47.

8.5. Viikon toimarikuulumiset

PikkuIE:Wappusitsit oli hauskat, mutta rankkaa ja vei voimia loppuviikolta. Ei

haitannut lörssähtäminen, pikkuIE:n näkökulmasta Prodekonwappusitsit

lörssähti enemmän. Kivaa on ollut!

Minitapahtumavastaavat:Ollut todella vähän hommia, luistelusäiden puute

aiheutti luistelutapahtumien puutteen.Wapusta palautumista ollut.

Wappuusola:Kippariduunien loppu jätti vähän tyhjän fiiliksen. Ollut mahtavaa

tehdä hommia, ja mukavaa, kun pääsee tutustumaan ‘22 phukseihin ihan

kavereinakin.

ISOvastaava: hyvinmenee, ryhmät tehty ja ISOkaste tulossa, touko-kesäkuussa

workshop häryjen/yhdenvertaisuusvastaavien kanssa ISOille

MakeWappuWaves: It's crazy, it's party, viimeinen ITMK’22 tapahtuma oli

tuossa äsken.

Lukkaristo:Rankat wappusitsit, äänentoistosta Smökissä puheenaiheena.

Lukkarointi onmuuten ollut kivaa, ja laulukirja best. Kesää odotellessa.

Taipeissa [Taiwanin kaupunki siis] myös kaikki hyvin.

KTMK:Kevät on kiva, kesä taitaa sittenkin tulla. Tapahtumat ovat olleet kivoja,

ja tapahtumia edelleenkin tulossa kesälläkin. Euroviisujen tuomaristo pitäisi

poistaa.

Abitiimi:Kaikki asiat hyvin, hommat rullaa. Ovat verkostoituneet Prodekon

abitiimin kanssa.

Opetuslapsi:Hyvää kuuluu, fiilis on ollut hyvä. Kevätjuhla-hype päällä.

Hacker Crew:Hyvä fiilis on ollut, kouluhommat onneksi hieman helpottaneet.

Wappuviikko oli hauska.

Kukka:Hyvää kuuluu, Qkkachat oli ehdottomasti vuoden kohokohta. Kukan

kesäpäiviä odotellessa.

Sometiimi:Hyvää kuuluu, chillisti mennyt.

8.6. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Merkkitilauksiin käytetyn firman kanssa keskusteltu verkkolaskutuksesta, nyt

pitäisi tiedot olla oikein.

Killan talous hyvässä jamassa.

Yhdistysilmoitus ja toimintatukihakemus on tulilla.



Siirryttiin kokoustauolle ajassa 17.19 ja palattiin ajassa 17.29.

9. Viestintä

9.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Kevään viimeinen viikkis tuli tänään, jee! Kesän tiedotukset kaikki Athenen

torven kautta.

Hallituskuvaus on vihdoin tänään, wohoo!

Viestintä sujunut hyvin keväällä, jatketaan samalla tyylillä syksyllä.

10. Yhteisö

10.1. Airuet tohtoripromootioon 16.6.
Keskusteltiin killan edustajista otsikonmukaiseen tohtoripromootioon.

10.2. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Toimarikysely lähtee killalle piakkoin.

Kiltanauhatyöryhmä on tavannut eilen, pian julki avoin ehdotusboksi, johon

kiltalaiset voivat laittaa omia ehdotuksia.

11. Tapahtumat

11.1. ISOkaste 19.5.
Merkittiin tiedoksi, että IE tekee tapahtumassa pastasalaattia.

11.2. Kevätjuhla 26.5.
Keskusteltiin tapahtuman järjestelyistä ja hallituksen osallistumisesta.

11.3. Killan kesäpäivät
Merkittiin tiedoksi, että hallitus järjestää kyseisen tapahtuman loppukesästä.

11.4. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Asiaa syksyä varten
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Elias ja Tuomas ottavat tavoitteeksi saada phuksikassit valmiiksi jo

orientaatioviikolla.

Haalarit pyritään saamaan ajoissa hoidettua, että saadaan oikeaa kangasta.



Markku poistui kokouksesta ajassa 17.48.

12.2. SCI-palaveri 10.5.
Merkittiin tiedoksi, että palaveri käytiin otsikonmukaan. Fopas on aiheuttanut

vähän päänsärkyä.

Markku palasi ajassa 17.50.

Jasse saapui kokoukseen ajassa 17.50.

12.3. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Martsu on päivittänyt Telegram-nimensä.

Uuteen phuksiryhmään alkanee tulemaan viestiä mahdollisesti kuukauden

sisään.

13. MKV-asiat
13.1. Ajankohtaiset asiat

Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Orientaatioviikon tetris etenee pikkuhiljaa, huomenna palaveri asiasta.

Inkamuistutteli Survival guiden teksteistä.

Inka toivoi phuksikasseja myös aktiivisille kv-tyypeille ensi vuonna.

14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi, että ollaan Netlightin toimistolla. Ei muuta yrityssuhteista.

15. Opintoasiat

15.1. SCI opetuksen johtoryhmän kokous 11.5.
Merkittiin tiedoksi, että kokouksessa käsiteltiin SCI:n opintoneuvosten

opintokyselyn tulokset. Esille nousseita teemoja olivat muunmuassa opetuksen

kieli, tekoälyn käyttö opinnoissa ja kurssipalautteiden läpinäkyvyys.

15.2. Perustieteiden kandineuvosto 15.5.
Merkittiin tiedoksi tapaamisen asiat:

TePsynmallilukujärjestystä käsitelty.

Kynnysehdoista, pisteytyksestä ja todistusvalinnasta keskusteltu.

15.3. Infonmaisterineuvosto 16.5.
Merkittiin tiedoksi tapaamisen asiat:



Keskusteltumaisterin sisällöstä.

Sosiaalipsykologia mahdollisesti lisätään kokonaisuuteen, viestinnän ja

software engineeringin sisältöjen tarpeesta keskusteltiin.

15.4. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Kerttumuistutti, että erinäisten kokoustenmuistiinpanot löytyvät netistä.

Kerttu ollut yhteydessä tahoihin liittyen T-talon tiloista.

16. Muu toiminta

16.1. Hallitushärpäkkeiden status
Päätettiin, että hallituslaiset hankkivat hallitushärpäkkeeksi vakosamettitakin.

Tarkemmat detailit päätetään 23.5. mennessä.

16.2. Sakkojen päivitys
Merkittiin uusia sakkoja seuraavasti:

● Kertulle yksi (1) sakko toimarikuulumisten puuttumisesta

● Annille yksi (1) sakko toimarikuulumisten puuttumisesta

● Inkerille neljä (4) sakkoa pöytäkirjojen tarkastamisenmyöhästymisistä

16.3. Tilastoja keväältä
Merkittiin tiedoksi, että nämä tulevat hallitukselle keskiviikkoiltaanmennessä.

16.4. Pöytäkirjojen tarkastukset
Tarkastustilanteessa ei muutosta.

17. Muut esille tulevat asiat
Inkeri (ja sen jälkeen kaikki muutkin) kiitti(vät) hallitusta keväästä.

18. Seuraava kokous
Seuraavan kokouksen ajankohta sovitaan tarpeenmukaan.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.10.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Allan Hemming Anni Kekäläinen



Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen


